

Danmarks civile Hundeførerforening

Kalundborg afdeling – Kreds 6

Formand Rasmus Jørgensen, Slotsvænget 6, 4400 Kalundborg

Tlf.: 22 64 16 21 – E-mail: formand@dch-kalundborg.dk



Bestyrelsesmøde den 24/04-2025 kl. 18.30 - 22.00

Klubhuset

Medlemmer

Rasmus Jørgensen, Henrik Andersen, Heidi Vallentin Saxtoft, Louise Brobæk Kier Due, Helle Dernoff, Gefion Frydenlund Bentsdatter, Helle Lamhauge.

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden - fast pkt. (B)

Godkendt

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde - fast pkt. (B)

Godkendt

3. Varsling af kontingent stigning pr. 1.1-2026 (B)

Stigning på kr. 20,- så tilsvare kredsgebyrforhøjelse, fra 2023

Stigning på kr. 50,-, vedtaget på Landsmødet 2025

Total stigning på kr. 70 ~ kr. 1.285,- fra 1.1.2026

Varsles pr. mail + opslag i klubhus af kassereren

Heidi varsler det hurtigst muligt til medlemmerne, sendes til bestyrelsen først.

4. Retningslinjer og økonomi for: (D/B)

- Udnævnelse af æresmedlemmer, hvilke kriterier?
- Gave til jubilarer og hvilke år er jubilæet?
- Oprykninger, skal vi som klub give noget eller skal det være op til de enkelte hold?
- DM-vindere mv. Skal de få et tilskud af klubben, til afholdelse af "reception" el.lign?

Jubilæer gælder medlemmer af DcH Kalundborg, der kan ikke overføres år fra medlemskab fra andre klubber.

Der gives årsmærker til jubilæer (10, 20 og 30 år), mærkerne udleveres ved sommerfesten.

Heidi er blevet opmærksom på, at der kan opstå problemer omkring udnævnelse af æresmedlemmer.

Ved 40 og 50 års jubilæum er bestyrelsen (sammen med jubilaren) vært ved et arrangement. Hvis flere medlemmer har jubilæum i samme år, afholdes det samlet. Man bliver samtidig optaget i en nyoprettet Hall of Fame. Budget ca. 500 kr.

Bestyrelsen arrangerer en fejring i klubhuset ved opnåelse af podiepladser til DM, NOM o.l. Budget ca. 1000 kr.

Vi gør ikke noget ved oprykninger, det er op til medlemmet selv.

5. Konkurrenceønsker for 2026 (B)

- a. Hvilke konkurrencer?
- b. Datoer?

Konkurrenceudvalget består af: Gefion, Louise B., Birgit og Lone.
C/B ønske 19. april 2026 (den kan meldes ind)
NW ønske 12. oktober 2025

6. NW hold for eksisterende medlemmer (B)

Datoer: 4/5 - 18/5 - 25/5 - 8/6

Louise B. vil afprøve det på disse datoer. Heidi efterspørger klarhed omkring, hvad det er, vi som klub udbyder. Hvad giver mening i forhold til økonomi.
Vi kalder det for kurser.
Eksisterende medlemmer vil have fortrinsret på kurserne.
Der evalueres på formen ultimo 2025.

7. Familiehundehold efter sommer (B)

Vil vi oprette et hold for familiehunde efter sommer med Rasmus som instruktør og eventuelt Amalie som aspirant? Nuværende hvalpekursister kan blive informeret mv.

Indholdet på holdet kan være: Hverdagslydighed, tricks, miljøtræning, præsentation af elementer fra andre hold o.l.

Holdet udbydes efter sommerferien, der bliver plads til 8 hunde. Kursister på nuværende hvalpekursus har fortrinsret på holdet.

Da Rasmus ved holdets opstart er nyuddannet træner, mener vi ikke, at det kan forsvares, at Amalie er aspirant på holdet. Amalie må være med på holdet sammen med Rasmus, hvis/når det passer.

8. Pokaler til klubmesterskab (D/B)

Der ønskes pokaler til alle podiepladser. Det vedtages.

9. Ren Natur (B)

- a. Dato? Skal samle affald inden 29/6 og dato skal meldes ind senest 10/5.
- b. Skal vi kombinere med noget picnic på Gisseløre ... ?

Søndag den 15. juni fra klokken 10.00 til vi er færdige, indlagt kaffepause på Gisseløre.

Rasmus opretter en begivenhed på Fællestræning plus ophæng i klubhuset.

10. Affaldssortering (B)

Klare sække i skraldespande - også indendørs.

Henrik har fået tilbud på en ekstra affaldsspand. Der er tvivl om, hvad spanden skal indeholde. Henrik følger op, så det kan blive sat i gang hurtigt.

11. Regnskab (O)

Ingen kommentarer umiddelbart. Obs på opmærksomhedspunkter.

12. Gensidig orientering - fast pkt. (O)

Hus-udvalg: Menuen er ændret til konkurrencerne. Nu bliver det frikadeller og kold kartoffelsalat samt salat. PM skal rettes til.

Træner-koordinator: Sommertræning bliver ikke fast, men det bliver et nyt pop-up-koncept.

Græsset er vokset og er ved at være højt.

Hvad er aftalen omkring parkering ved Madservice: Der må ikke holdes derover i arbejdstid. Og deres udkørsel skal helst holdes fri også.

13. Næste bestyrelsesmøde (B)

Onsdag den 10. september klokken 18.30.

14. Eventuelt (O/D)

- Julefrokost, vi skal være hurtigere til at få meldt en dato ud.
- Hoopers: Heidi forventer at skulle på kursus her i maj. Der er bevilliget 6000 kr. fra kommunen til banelementer. Vi køber de elementer, som der kan lade sig gøre for disse penge. Heidi starter op ligesom Louise B. med 4 gratis afprøvningsgange.
- Kan der laves et budget til konkurrenceudvalget, som fx kan bruges til gaver til hjælpere osv.
- Ud fra ovenstående punkt tales der lidt frit om økonomien, skal vi retænke vores budget? Det bliver et punkt til næste møde.
- Medlemsaften: Belønningsstrategier, Louise går videre med planlægning herunder mulige datoer.
- Evaluering af køb-salg-bytte-dagen: Det skal breddes mere ud til udefrakommende, så flere kommer og køber. Vi skal længere frem på pladsen, så vi bliver synlige. Det skal prøves af igen.
- Det besluttet, at der skal gives 25 kr. pr. udefrakommende familiemedlem, drikkevarer skal købes separat.
- Medlemsaften: Vores egen Stine, inspiration til at gå til konkurrence eller sådan?
- Medlemsaften: Førstehjælpskursus, Rasmus taler med Michael.
- Ønske om igp-tekst på hjemmesiden. Del 1 må gerne lægges på hjemmesiden. Delen omkring adfærd vil vi gerne vende igen på næste bestyrelsesmøde.